International Symposium on Local Government Innovations and Civil Society Development

地方政府创新与公民社会发展 国际研讨会

Program 会议议程

2007. 5. 29-30

Zhejiang University

中国杭州•浙江大学

Organization 主办单位

Institution of Public Administration, Zhejiang University
浙江大学行政管理研究所

Center for Labor Insurance and Public Policy, Zhejiang University
浙江大学劳动保障与公共政策研究中心

Institute for Civil Society Development, Zhejiang University

浙江大学公民社会研究中心

Zhejiang Society of Taiwan Studies

浙江台湾研究会

Cosponsor 协办单位

Cultural and Education Section of the British Consulate-General

英国总领事馆文化教育处

Institute of Governmental Studies, Korea University

韩国高丽大学政府研究所

Table of Contents 目录

Conference Agenda会议日程	3
Sessions and Panels研讨会场次 List of Participants与会者名单	
	12
Rules for Panel Presentation研讨会守则	15
Linkmen for Meeting Affair会务联系人	16
Office for Meeting Affair会务办公室	17

Conference Agenda

会议日程

28/05/2007 星期一(Monday)

报到: 灵峰山庄

Registration and Check-in: Lingfeng Hotel

地址:杭州市玉古路 140 号 时间:中午 12 时后 ADD: 140yugu Road Hangzhou China Time: After 12:00

电话 (TEL): 0571-87971456 网址 (Http): //www.lfhotel.cn

18: 00-20: 00 **晚餐 Dinner 地点:** 灵峰山庄三楼餐厅

Venue: 3rd floor at Lingfeng Hotel

29/05/2007 星期二(Tuesday)

上午 8 时 30 分有接待人员引导前往邵科馆多功能厅 (Desk clerks will depart from the Hotel to Shao Yifu Science Building at 08:30 sharp)

09: 00-10: 00 开幕式 Opening Ceremony

主持人: 姚先国 浙江大学公共管理学院院长

Compere: Yao Xianguo, Dean of College of Public Administration, Zhejiang University

地点: 浙江大学玉泉校区邵逸夫科技馆二楼报告厅

Venue: Multifunctional Hall, 2nd Floor of Shao Yifu Science Building)

- 09: 00-09: 40 开幕式致辞 Welcoming Speech for Opening Ceremony 每人 10 分钟 Ten Minutes each person
 - 1. 浙江大学党委副书记庞学铨教授致辞
 Speech by Prof. Pang Xuequan, Vice President of Zhejiang University
 - 2. 浙江省政协副主席、浙江台湾研究会会长陈昭典先生致辞

Speech by Mr. Chen Zhaodian, President of Zhejiang Society of Taiwan Studies, Vice Chairman of People's Political Consultative Committee of Zhejiang Province

- 3. 英国总领事馆文化教育处师捷先生致辞
 - Speech by Mr. Jeff Streeter, Cultural and Education Section of the British Consulate-General
- 4. 浙江大学行政管理研究所所长蓝志勇教授致辞
 Speech by Prof. Lan Zhiyong, Director of Institute of Public Administration

10: 05-12: 00 主题发言 Keynote Speeches

主持人: 蓝志勇 浙江大学行政管理研究所所长

Compere: Lan Zhiyong, Director of Institute of Public Administration, Zhejiang

University

地点: 浙江大学玉泉校区邵逸夫科技馆二楼报告厅

Venue: Multifunctional Hall, 2nd Floor of Shao Yifu Science Building

10: 05-11: 35 主题发言 Keynote Speeches

每人 30 分钟 Thirty Minutes each person

1. Economic Development, Social Reform and Governance in China (中国的经济发展、社会转型和治理)

Prof. Zheng Yongnian 郑永年

Professor and Director of Research China Policy Institute, University of Nottingham 英国诺丁汉大学中国政策研究中心主任、教授

2. 中国地方政府创新与政治合法性: 一项初步的经验研究(An Empirical Research on the Innovation and Political Validity of Local Government in China)

何增科 Prof. He Zengke

中共中央编译局当代所研究员

3. Integrated Visualization, Simulation, and Collaboration Tools for Local Government Planning(地方政府计划中的综合呈现、仿真以及协作工具)

Professor R. F. Shangraw, Jr

Vice President of Arizona State University, USA

美国亚利桑那州立大学常务副校长

11: 40-12: 00 评论与讨论 Review and Discussion

12: 20-13: 30 午餐 Lunch

地点: 灵峰山庄

Venue: Lingfeng Hotel

(下午 13 时 45 分有接待人员在灵峰山庄引导前往玉泉校区公共管理学院)

(Desk Clerk will be at Lingfeng Hotel to CPA, Yuquan Campus, at 13:45 Sharp)

研讨会场次

Sessions and Panels

(所有研讨会地点均在浙江大学玉泉校区公共管理学院大楼)

(All Panels are held at the Building of CPA, Yuquan Campus, Zhejiang University)

14: 00-15: 30 第一场研讨会 Session I

15: 50-17: 20 第二场研讨会 Session II

(下午17时30分将有接待人员引导前往山外山餐馆)

(Desk Clerk will be at College of Public Administration to the Shan Wai Shan Restaurant at 17:30 sharp)

18: 00-20: 00 晚宴 Dinner

地点: 山外山餐馆

Venue: "Shan Wai Shan" Restaurant

30/05/2007 星期三(Wednesday)

(上午8时45分有接待人员在灵峰山庄引导前往公共管理学院)

(Desk Clerk will be at Lingfeng Hotel to College of Public Administration at 8:45 sharp)

09: 00-10: 30 第三场研讨会 Session III

10: 50-12: 00 闭幕式 Closure

主持人: 郁建兴 教授 浙江大学行政管理研究所执行所长

Compere: Yu Jianxing, Professor, Executive Director of Institute of Public

Administration, Zhejiang University

地点: 浙江大学公共管理学院楼 105 室

Venus: Room105 of College of Public Administration, Zhejiang University

10: 50-12: 00 小组交流 Communication

每组代表发言 10 分钟 Ten Minutes each team

12: 00-12: 05 闭幕词 Closing Speech

(中午12时15分将有专车从公共管理学院开往酒店)

(Buses will depart from the Building of CPA to the hotel at 12:15 sharp)

12: 30-14: 00 午宴 Farewell Lunch

地点: 龙井路 7 号花园餐厅

Venue: Garden Restaurant, No.7 on Longjing Road

中国杭州•浙江大学 Zhejiang University, Hangzhou • China

游览计划

Tourist Plan

(下午14时10分将有专车从花园餐厅开往西湖)

(Buses will depart from the Garden Restaurant to the West Lake at 14:30 sharp)

14: 10-18: 00 游览西湖 A Short-tour Around West Lake

18: 10-20: 00 晚餐 Dinner

地点: 知味观

Venue: Zhiweiguan Restaurant

31/05/2007 星期四(Thursday)

(上午8时30分将有专车在灵峰山庄开往紫金港校区)

(Buses will depart from the Lingfeng Hotel to the Zijingang Campus at 8:00 sharp)

9: 00-9: 30 参观紫金港校区

Visit Zijingang Campus

9: 30 前往乌镇游览

Visiting Water Village Wu Town

18: 00 返回杭州,晚餐

Back to Hangzhou, Dinner

01/06/2007 星期五(Friday)

会议代表返程

Return of the conventioneers

Sessions and Panels

研讨会场次

Session I 第一场研讨会

Date& Time 日期及时间: 14: 00-15: 30, 29/05/2007(星期二 Tuesday)

Panel 1: 地方政府创新的理论与经验 The Experience and Theory of Local Government Innovations 地点:公共管理学院 107 室

Venue: Room107 of College of Public Administration

主持人:景跃进 (中国人民大学政治学系)

Chairman: Jing Yuejin (Department of Political Science, Renmin University of China)

1. 地方政府创新的法律环境探讨

蓝志勇 (浙江大学行政管理研究所)

Lan Zhiyong (Institute of Public Administration, Zhejiang University)

2. 治理的再界定及地方治理在中国的可能性——基于宁波市海曙区养老服务制度的研究 Rethinking Governance and the Feasibility of Local Governance in China: A Case Study of Purchasing Services for aged in Home by the Government in Haishu District

王诗宗 (浙江大学行政管理研究所)

Wang Shizong (Institute of Public Administration, Zhejiang University)

3. 市场化进程中的地方政府角色及其行为逻辑——基于地方政府自主性的视角 何显明 (浙江行政学院公共管理学部)

He Xianming (Department of Public Administration, Zhejiang College of Administration)

4. Neighborhood Effects in the Adoption of Innovative Accounting System in Korean Local Government

Bae, Sang-Seok (Department of Public Administration, Korea University) 韩国高丽大学行政管理系

评论人: 余逊达(浙江大学公共管理学院)

Reviewer: Yu Xunda (College of Public Administration, Zhejiang University)

Panel 2 社区建设与公民协商 The Construction of the Community and Citizen Deliberation 地点:公共管理学院 211 室

Venue: Room 211 of College of Public Administration

主持人: 张康之(中国人民大学行政管理系)

Chairman: Zhang Kangzhi (School of Public Administration, Renmin University of China)

1. 社区建设与公民社会发展: 理论、实践与方向

丁元竹(国家发展和改革委员会宏观经济研究院,北京大学公共服务研究中心)

中国杭州•浙江大学

地方政府创新与公民社会发展国际研讨会 International Symposium on Local Government Innovations and Civil Society Development

Ding Yuanzhu (Academy of Macroeconomic Research SDPC, Center of Public Service and Social Management, Beijing University)

2. 城市社区的参与式治理——以宁波市海曙区为例

贾西津 (清华大学非政府组织研究中心)

Jia Xijin (NGO Research Centre, Tsinghua University)

3. Institutional Innovation at the Grassroots: Two Case Studies (草根阶层的制度创新: 两个案例研究)

Joseph Fewsmith (Department of International Relationship, Boston University)

傅士卓 (美国波士顿大学国际关系学系)

4. Looking for Win-Wins: A Chinese TNC interacts with civil society in rural Australia

David Kelly (East Asian Institute, National University of Singapore)

新加坡国立大学东亚研究所

评论人: 陈剩勇 (浙江大学地方政府与社会治理研究中心)

Reviewer: Chen Shengyong (Center for Local Governance Studies, Zhejiang University)

Session II 第二场研讨会

Date& Time 日期及时间: 15: 50-17: 20, 29/05/2007(星期二 Tuesday)

Panel 1: 社会创新 Social Innovations

地点:公共管理学院 107室

Venue: Room107 of College of Public Administration

主持人: 马骏(中山大学行政管理研究中心/政务学院)

Chairman: Ma Jun(Center of Public Administration Research Association)

1. Government Innovation and Civil Society Development (政府创新与公民社会发展)
Gary Hallsworth (Cultural and Education Section British Embassy)

霍加里 (英国大使馆文化教育处)

2. 在完善社会管理体制中降低行政成本

张康之 (中国人民大学公共管理学院)

Zhang Kangzhi (School of Public Administration, Renmin University of China)

3. 地方公民社会与文化政策的社会创新:台湾地方公民社会发展经验

丁仁方(台湾成功大学政治经济研究所)

Ding Renfang, Department of Graduate Institute of Political Economy

4. 公共事务管理中非营利组织协助构建公民社会之研究——以高雄地区为例 Perception Enhancement for civic society with NPO's in Kaohsinug

汪明生 (台湾中山大学公共事务管理研究所)

Wang Mingsheng (Institute of Public Affairs Management, National Sun Yat-Sen University)

评论人: 陈敦源 (台湾国立政治大学行政管理系)

Reviewer: Chen Dunyuan (Department of Public Administration in the National Chengchi University)

Panel 2 公民社会与国家 Civil Society and State

地点:公共管理学院 211 室

Venue: Room 211 of College of Public Administration

主持人: 丁元竹(国家发展和改革委员会宏观经济研究院,北京大学公共服务研究中心)

Chairman: Ding Yuanzhu(Academy of Macroeconomic Research SDPC, Center of Public Service and Social Management, Beijing University)

1. 温州商会的例外与不例外——中国公民社会的发展与挑战(Exception and Unexception of Whenzhou Industrial Association: Developments and Challenges of China's Civil Society)

郁建兴 (浙江大学行政管理研究所)

Yu Jianxing (Institute of Public Administration)

2. 本土资源、社会组织创新与中国公民社会的生长——基于浙江温州民间商会和行业协会组织的思考

陈剩勇 (浙江大学地方政府与社会治理研究中心)

Chen Shengyong (Center for Local Governance Studies, Zhejiang University)

3. 镶嵌或自主性? 中国大陆环保组织的发展: 官僚竞争的观点

王信贤 (台北大学公共行政暨政策学系)

Wang Xinxian (Department of Public Administration and Policy, National Taipei University)

4. Civil Society-Government Collaboration in South Korea: Types, Cases, and Implications 韩国的公民社会与政府合作: 类型,案例与启示

Sunhyuk Kim, Chang-soo Heo (Department of Public Administration, Korea University) 韩国高丽大学行政管理系

评论人: 傅士卓 (美国波士顿大学国际关系学系)

Reviewer: Joseph Fewsmith (Department of International Relationship, Boston University)

<u>SessionⅢ第三场研讨会</u>

Date& Time 日期及时间: 09: 00-10: 30, 30/05/2007(星期二 Tuesday)

Panel 1: 公民社会发展策略 The Strategy for the Development of Civil Society 地点: 公共管理学院 107 室

Venue: Room107 of College of Public Administration

主持人: 丁仁方(台湾成功大学政治经济研究所)

中国杭州•浙江大学

地方政府创新与公民社会发展国际研讨会 International Symposium on Local Government Innovations and Civil Society Development

Chairman: Ding Renfang(Department of Graduate Institute of Political Economy)

1. 反贪腐运动之全球与在地 NGO 链接: 台湾透明组织倡议策略分析

蔡秀涓 (台湾东吴大学政治学系)

Cai Xiujuan (Department of Political Science, Soochow University, Taiwan)

2. 地方政府在推动双向就诊的作用和机制和途径研究

周向红 (同济大学经济与管理学院)

Zhou Xianghong (School of Economic and Management, Tongji University)

3. Reforming the Pharmaceutical Procurement Mechanism in Taiwan: An Appraisal of the Experience in Taipei City Hospital

Chou Yuntsai, Don—yun Chen (Department of Public Administration in the National Chengchi University)

陈敦源 (台北国立政治大学行政管理系)

4. 互联网时代政府绩效管理中的公民参与问题研究——以浙江省天台效能网为例 胡税根 (浙江大学行政管理研究所)

Hu Shuigen (Institute of Public Administration, Zhejiang University)

评论人: 贾西津 (清华大学非政府组织研究中心)

Chairman: Jia Xijin (NGO Research Centre, Tsinghua University)

Panel 2 国家构建 State-Building

地点:公共管理学院 211 室

Venue: Room 211 of College of Public Administration

主持人: 林尚立 (复旦大学国际关系与公共事务学院)

Chairman: Lin Shangli (School of International Relations and Public Affairs, Fudan University)

1. 中国预算改革的政治学: 成就与困惑

马骏 (中山大学行政管理研究中心,中山大学政务学院)

Ma Jun (Center of Public Administration Research Association)

2. 国家构建与社会成长——来自地方的尝试性解答

贺东航 (华中师范大学政治学研究院)

He Donghang (Political Science, Huazhong Normal University)

3. 制度演进或制度内卷? 中国地方人大从"述职评议"到"监督法"的制度变迁

徐斯俭 (台湾中央研究院政治学研究所)

Szu-Chien, Hzu (Institute of Political Science, Academia Sinica)

4. Local Government For Industrial Cluster: The Case of Bucheon City

Choi, Heungsuk (Public Adminitration, Korea University)

崔兴硕 (韩国高丽大学行政管理系)

地方政府创新与公民社会发展国际研讨会 International Symposium on Local Government Innovations and Civil Society Development

评论人: 郎友兴 (浙江大学公共管理学院)

Reviewer: Lang Youxing (College of Public Administration, Zhejiang University)

Panel 3 政府创新策略 Strategy for Government Innovations

地点:公共管理学院 338 室

Venue: Room 338 of College of Public Administration

主持人: 汪明生 (台湾中山大学公共事务研究所)

Chairman: Wang Mingsheng (Institute of Public Affairs Management, National Sun Yat-Sen University)

1. 中国场景下的危机管理——松花江水污染事件复原研究

米加宁 (哈尔滨工业大学管理学院)

Mi Jianing (School of Management Harbin Institute of Technology)

1. 面向创新型国家的科协系统发展战略研究

朱春奎 (复旦大学国际关系与公共事务学院)

Zhu Chunkui (Schoo of International Relations and Public Affairs, Fudan University)

2. Urban Land Reform and the Development of Land Markets: Evidence From Hangzhou

Tian Chuanhao (College of Public Administration, Zhejiang University) 田传浩 (浙江大学公共管理学院)

3. Saemaeul Undong in Korea and its Implications for Chinese Rural Development

Young—Pyoung Kim (Public Administration, Korea University)

韩国高丽大学行政管理系

评论人:何增科 (中共中央编译局当代所)

Reviewer: He Zengke (Central Compilation & Translation Bureau)

List of Participants

会议参加者名单

(Names are in alphabetical order) (按姓氏的英文字母顺序)

Department of Public Administration, Korea University

Bae, Sang-Seok 韩国高丽大学行政管理系

Cai, Xiujuan Department of Political Science, Soochow University, Taiwan

蔡秀涓 台湾东吴大学政治学系

Chen, Dunyuan Department of Public Administration in the National Chengchi University

陈敦源 台湾政治大学行政管理系

Chen, Guoquan Institute of Public Administration, Zhejiang University

陈国权 浙江大学行政管理研究所

Chen, Shengyong Center for Local Governance Studies, Zhejiang University

陈剩勇 浙江大学地方政府与社会治理研究中心

Choi, Heung Suk Department of Public Administration, Korea University

崔兴硕 韩国高丽大学行政管理系

Ding, Renfang Department of Graduate Institute of Political Economy

丁仁方 台湾成功大学政治经济研究所

Academy of Macroeconomic Research SDPC, Center of Public Service and

Ding, Yuanzhu Social Management, Beijing University

丁元竹 国家发展和改革委员会宏观经济研究院,北京大学公共服务与社会管理

研究中心

Joseph Fewsmith Department of International Relationship, Boston University

傅士卓 美国波士顿大学国际关系学系

He, Donghang Political Science, Huazhong Normal University

贺东航 华中师范大学政治学研究院

He, Xianming Zhejiang School of Administration, Department of Public Administration

何显明 浙江行政学院,公共管理学部

He, Zengke Central Compilation & Translation Bureau

何增科 中共中央编译局当代所

Huh, Changsoo

Department of Public Administration, Korea University

韩国高丽大学行政管理系

Hu, Qian School of Public Affairs, Arizona State University

胡倩 美国亚利桑那州大学公共事务学院

Hu, Shuigen Institute of Public Administration, Zhejiang University

胡税根 浙江大学行政管理研究所

地方政府创新与公民社会发展国际研讨会

International Symposium on Local Government Innovations and Civil Society Development

Gary Hallsworth Cultural and Education Section British Embassy

霍加里英国大使馆文化教育处

Jia, Xijin NGO Research Centre, Tsinghua University

贾西津 清华大学非政府组织研究中心

Jiang, Hua Institute of Public Administration, Zhejiang University

江华 浙江大学行政管理研究所

Jing, Yuejin Department of Political Science, Renming University of China

景跃进中国人民大学政治学系

David Kelly

East Asian Institute, National University of Singapore

新加坡国立大学东亚研究所

Department of Public Administration, Korea University

Kim, Young-pyoung 韩国高丽大学行政管理系

Kim, Sunhyuk

Department of Public Administration, Korea University

韩国高丽大学行政管理系

Lan, Zhiyong Institute of Public Administration, Zhejiang University

蓝志勇 浙江大学行政管理研究所

Lang, Youxing College of Public Administration, Zhejiang University

郎友兴 浙江大学公共管理学院

Li, Jinshan College of Public Adminstration, Zhejiang University

李金珊 浙江大学公共管理学院

Li, Huafang Shanghai Institute of Finance &Law

李华芳 上海金融与法律研究院

Lin, Shangli School of International Relations and Public Affairs, Fudan University

林尚立 复旦大学国际关系与公共事务学院

Ma, Jun Center of Public Administration Research Association

马骏 中山大学行政管理研究中心/政务学院

Mi, Jianing School of Management Harbin Institute of Technology

米加宁哈尔滨工业大学管理学院

R. F. Shangraw

Arizona State University

raw 美国亚利桑那州立大学

Tian, Chuanhao College of Public Administration, Zhejiang University

田传浩 浙江大学公共管理学院

Wan, Pengfei School of Government, Peking University

万鹏飞 北京大学政府管理学院

Wang, Mingsheng Institute of Public Affairs Management, National Sun Yat-Sen University

汪明生 台湾中山大学公共事务研究所

Wang, Shizong Institute of Public Administration, Zhejiang University

王诗宗 浙江大学行政管理研究所

地方政府创新与公民社会发展国际研讨会

International Symposium on Local Government Innovations and Civil Society Development

Wang, Xinxian Department of Public Administration and Policy, National Taipei University

王信贤 台北大学公共行政暨政治学系

Shen Bingming College of Public Administration, Zhejiang University

沈兵明 浙江大学公共管理学院

Tian Weiping Magazine of Academic Monthly, Shanghai

田卫平 上海学术月刊杂志社

Xu, Yueqian College of Public Administration, Zhejiang Gongshang University

徐越倩 浙江工商大学公共管理学院

Hzu, Szu-Chien Institute of Political Science, Academia Sinica, Taiwan

徐斯俭 台湾中央研究院政治学研究所

Yao, Xianguo College of Public Administration, Zhejiang University

姚先国 浙江大学公共管理学院

Yu, Jianxing Institute of Public Administration, Zhejiang University

郁建兴 浙江大学行政管理研究所

Yu, Xunda College of Public Administration, Zhejiang University

余逊达 浙江大学公共管理学院

Zhang, Kangzhi School of Public Administration, Renmin University of China

张康之 中国人民大学公共管理学院

Zhang, Mengchong Radio Jia Yun, Taiwan 张孟崇 台湾嘉云工商广播电台

Zhao, Wenmian Wenzhou General Chamber of Commerce, Zhejiang Province

赵文冕 浙江省温州市总商会

Zheng, Yongnian Research China Policy Institute, 郑永年 英国诺丁汉大学中国政策研究中心

Zhou, Jun Department of Public Administration, Shanghai Fishery University

周俊 上海水产大学行政管理系

Zhou, Xianghong School of Economic and Management, Tongji University

周向红 同济大学经济与管理学院

Zhou, Lihua Zhejiang Society of Taiwan Studies

周丽华 浙江台湾研究会

Zhu, Chunkui School of International Relations and Public Affairs, Fudan University

朱春奎 复旦大学国际关系与公共事务学院

Rules for Panel Presentation

研讨会守则

- 1) Please be punctual. Each panel session should last for no more than 90 minutes. 请守时。每场分组讨论的时间为 90 分钟。
- 2) The panel chair is responsible for time control and may change the order of presentations. Each Presentation is 15 minutes; For each panel, there are 15 minutes for review and 15 minutes for open discussion.

分组讨论的主持人有责任掌控时间,也可调换论文发表次序。每场分组讨论中每位代表的论文发表时间 15 分钟,每场分组讨论中评论时间 15 分钟,自由讨论 15 分钟。

3) The chair can use up to 2 minutes at the beginning of each session to introduce the panel members.

分组讨论的主持人可用 2 分钟时间介绍小组成员。

4) In case the chair is unable to attend, or being late for more than 10 minutes, the first available person on the presentation list will assume the duty of chairing the panel and he or she should declare immediately the opening of the panel.

倘若分组讨论的主持人无法出席或者迟到超过 10 分钟,小组名单上第一位在场的论文 发表者自动成为分组讨论的主持人,并宣告小组讨论开始。

5) Refreshment is served at the Foyer during the break.

茶点设于会场门厅。

6) The penal chair shall designate a penal member on the presentation list to make a penal conclusion at the Closure. The Organizing Committee shall be in formed of this designation after the penal.

分组讨论的主持人需要确定在闭幕式进行本组总结的发言成员,并在本组讨论结束后提交给组委会。

Linkmen for Meeting Affair

会务联系人

郁建兴 Yu Jianxing

办公室电话 Office Number: 87953276 手机号码 Mobile Phone: 13306719844

地址: 浙江大学玉泉校区公共管理学院 208-1 办公室

ADD: Room 208-1 in College of Public Administration, Yuquan Campus, Zhejiang University

陈凌雄 Chen Lingxiong

办公室电话 Office Number: 87053826 手机号码 Mobile Phone: 13958001398

地址: 省府 5 号楼 134 室

ADD: Room 134 of No.5 Buliding, Government of Zhejiang Province

魏颖 Wei Ying

办公室电话 Office Number: 87953012 手机号码 Mobile Phone: 13858068780

地址: 浙江大学玉泉校区公共管理学院 208-1 办公室

ADD: Room 208-1 in College of Public Administration, Yuquan Campus, Zhejiang University

高翔 Gao Xiang

办公室电话 Office Number: 87951893 手机号码 Mobile Phone: 13868030763

地址: 浙江大学玉泉校区公共管理学院 208-2 办公室

ADD: Room 208-2 in College of Public Administration, Yuquan Campus, Zhejiang University

本次研讨会期间如有任何疑问,请联系会务联系人!

Do connect the Linkmen if you have any question during this International Symposium!

Office for Meeting Affair

会务办公室

电话 (TEL): 0571-87953012 地点: 公共管理学院 208 办公室

ADD: Room 208 at College of Public Administration, Zhejiang University

会务办公室提供以下服务:

You may get services from the office for the meeting Affair as follow:

1. 国际因特网服务

Internet Service

2. 国内电话及传真服务

Telephone and Fax domestic

3. 其他服务

Other Service

研讨会进行期间,会务组将安排接待人员在会务办公室,如有需要,可前往寻求帮助。 During the International Symposium, we will arrange desk clerks in the office for meeting affair. We would do our best to help you.